

各代表團團員：

### (1) 紀念特刊

爲了讓大家可以再次回味這些難忘的片段，代表團現正著手籌備大露營紀念特刊，希望大家都能出一分力，一起製作這個集體的回憶。

歡迎你將大露營期間所拍下的照片或片段與我們分享，同時歡迎你以文字的方式將經歷和感受記下。如有興趣遞交相片／影片／文章者，請於9月7日（星期五）前，親身或以郵寄方式將檔案（夾附相片／影片簡介）交予執行幹事王婉玲小姐（地址：九龍柯士甸道童軍徑香港童軍中心10樓1012室行政署）。

### (2) 購買代表團團巾／寄艙袋／背囊

如有興趣購買代表團團巾／寄艙袋／背囊者，可於指定期內親身到總會購買，詳情如下：

日期：2007年8月25日至9月30日（逢星期一至六）

時間：上午10時至下午6時

地點：（青少年參加者／領袖）香港童軍中心1012室行政署

（國際服務隊隊員） 香港童軍中心1010室國際及內聯署

售價：1. 代表團團巾 港幣30元

（每名成員最多可買團巾乙條）

2. 寄艙袋 港幣100元

3. 背囊 港幣60元

如有團（Troop）希望以集體形式購買上述物品，請將訂購者名單電郵至 [admse@scout.org.hk](mailto:admse@scout.org.hk)。

### (3) 保險索償

如欲向保險公司索償之成員，請於9月7日（星期五）前與執行幹事馮鈺賢小姐聯絡（電話：2957 6468）。賠償與否及有關金額將由保險公司全權決定。

### (4) 失物認領

代表團於大露營期間拾獲一頂童軍紅色軟帽及一個SONY相機充電器，遺失者可於9月30日（星期四）前與執行幹事王婉玲小姐聯絡（電話：2957 6334）。

### (5) 船運物資

由於貨櫃仍在途中，有關領取船運物資詳情將於稍後公佈。

香港代表團

2007年8月24日

Dear Contingent Members,

The Jamboree was come to the end two weeks ago and was filled with happiness, friendship and once in a lifetime experiences.

**(1) Publication of Commemorative Album**

We are now planning to issue a commemorative album for the Jamboree. You are welcome to share experience / your photos / video clips / articles with us. Please send softcopies of the photos (with captions) / video clips (with brief introduction) / articles *by hand or by post* to Miss Kathy WONG, Scout Executive, on or before Friday, 7 September 2007 (Address: Administration Branch, Scout Association of Hong Kong, Room 1012, Hong Kong Scout Centre, Scout Path, Austin Road, Kowloon).

**(2) Purchase of Contingent Scarf / Luggage Bag / Backpack**

For interested participants, you may purchase the above items from the Association.

Details are as follows:

Date: 25 August to 30 September 2007 (Monday to Saturday)

Time: 10am to 6pm

Venue: (For youth participants and leaders)

- Administration Branch, Room 1012, Hong Kong Scout Centre

(For IST members)

- International & Liaison Branch, Room 1010, Hong Kong Scout Centre

Price: Contingent Scarf - HKD30 (Each participant could purchase ONE scarf only)

Luggage Bag - HKD100

Backpack - HKD60

For group orders from troop(s), please send the namelist of order to [admse@scout.org.hk](mailto:admse@scout.org.hk)

**(3) Claim of Insurance**

For those who would like to make a claim from the insurance company, please contact Miss Florine FUNG, Scout Executive at 2957 6468 on or before Friday, 7 September 2007.

**(4) Loss & Found**

The Contingent found a red beret and a SONY camera battery charger in the campsite. Please contact Miss Kathy WONG, Scout Executive at 2957 6334 on or before Wednesday, 30 September 2007 if you have lost any of the above items.

**(5) Materials sent by sea freight**

Details on distribution of camping gears sent by sea freight will be announced later.

Hong Kong Contingent  
24 August 2007